

CONFIDENTIAL
Until filed with the
Registrar of Regulations

REGISTRAR OF REGULATIONS	
Filed as O. Reg.	<i>257/15</i>
On	AUG 27 2015
Proposed source law publication dates:	
e-Laws	<i>by August 31, 2015</i>
Ontario Gazette	<i>September 12, 2015</i>

REG2015.0232.e
2-VY

ONTARIO REGULATION
made under the
HIGHWAY TRAFFIC ACT
Amending O. Reg. 340/94
(DRIVERS' LICENCES)

1. (1) Paragraph 7 of subsection 26 (1) of Ontario Regulation 340/94 is revoked and the following substituted:

7.	For an application for the replacement of a driver's licence	31.00
----	--	-------

(2) Paragraph 12 of subsection 26 (1) of the Regulation is revoked and the following substituted:

12.	For each six-month period or part thereof during which a driver's licence is valid	6.65
-----	--	------

Commencement

2. (1) Subject to subsections (2) and (3), this Regulation comes into force on the day it is filed.

(2) Subsection 1 (1) comes into force on January 1, 2017.

(3) Subsection 1 (2) comes into force on the later of September 1, 2015 and the day this Regulation is filed.

CONFIDENTIEL
jusqu'au dépôt auprès du
registrateur des règlements

Reg2015.0232.f02.EDI
2-VY

RÈGLEMENT DE L'ONTARIO

pris en vertu du

CODE DE LA ROUTE

modifiant le Règl. de l'Ont. 340/94

(PERMIS DE CONDUIRE)

1. (1) La disposition 7 du paragraphe 26 (1) du Règlement de l'Ontario 340/94 est abrogée et remplacée par ce qui suit :

7.	Demande de remplacement d'un permis de conduire	31
----	---	----

(2) La disposition 12 du paragraphe 26 (1) du Règlement est abrogée et remplacée par ce qui suit :

12.	Chaque période de six mois ou moins pendant laquelle le permis de conduire est valide	6,65
-----	---	------

Entrée en vigueur

2. (1) Sous réserve des paragraphes (2) et (3), le présent règlement entre en vigueur le jour de son dépôt.

(2) Le paragraphe 1 (1) entre en vigueur le 1^{er} janvier 2017.

(3) Le paragraphe 1 (2) entre en vigueur le dernier en date du 1^{er} septembre 2015 et du jour du dépôt du présent règlement.